



# ISHØJ BOLIGSELSKAB

## Ishøj Boligselskab

### Afdeling Solkysten

Indkaldelse til ekstraordinært bestyrelsesmøde

Dato: 18. oktober 2022

Tid: 18.00 – 19.00

Sted: Bestyrelseslokalet, solkysten

**Deltagere fra afdelingsbestyrelsen:** Formand Lise-Lotte Strøbæk næstformand Flemming, bestyrelsesmedlem Brian Nielsen, bestyrelsesmedlem Anja cedervang bestyrelsesmedlem Lone Hovdal og suppleant Mette Cedervang.

**Øvrige deltagere:**

**Afbud:**

**Referent: Formand Lise-Lotte Strøbæk**

Pkt.:		Referat:
01:	<b>Godkendelse af dagsorden</b>	GODKENDT
02:	<b>Godkendelse af referat fra sidste møde</b> 2.1 Q-park og nye pladser.	Opfølgning: 2.1 Q-park har nu fået hængt de nye skilte op, her er der kommet 3 nye pladser som er fra 2200kg – 3500kg, der skal være et gyldig gæstekort i ruden. Vi har også fået lavet en alm. Plads mere.

03:	Valg af ordstyrer	
04:	<p><b>Nyt fra formand/næstformand</b></p> <p><b>4.1 Forretningsorden, Udkast til F.O vedhæftet dagsorden. Bestyrelsen bedes gennemlæse til evt. Tilretning/ændringer, behandles til godkendelse.</b></p> <p><b>4.2 Web ansvarlig?</b></p> <p><b>4.3 samdriftsmøde er afdelingen anbefalet at evaluere affaldssorteringen/håndtering af samme.</b></p> <p><b>4.4</b></p>	<p>4.1 vi har fået tilrettet forretningsorden så den er tilpasse solkystens bestyrelse.</p> <p>4.2 Brian vil gerne påtage sig ansvaret for at være web ansvarlig. Vi ønsker at inventere OB formand Maria til næste møde så hun kan give Brian et lyn kursus i websiden. Der bliver stillet et spørgsmål omkring hvad man skal gøre hvis man ikke har WORD på sin egen computer, er det noget afdelingen, skal betale eller kan DAB/Ishøj boligselskab stille en PC til rådighed til dette arbejde? Vi videre sender disse spørgsmål til OB/DAB.</p> <p>4.3 dette emne er noget vi skal diskutere yderligere. vi ønsker at se et regnskab over hvad det koster for den ordning vi har nu. Dette skriver FM til DAB omkring. Det over går til næste møde.</p>
05:	Nyt fra Driftkontoret v/Driftleder	
06:	<p><b>Nyt fra boligsociale tiltag</b></p> <p><b>6.1 hvem ønsker at sidde i det boligsociale udvalg, her skal der ligges</b></p>	6.1

	<b>planer for det næste år frem med, jul, fastelavn, påske, sommerfest mm.</b>		Flemming, Lone og Anja har valgt at stille op til et boligsocialt udvalg.
<b>07:</b>	<b>Nyt fra Organisationsbestyrelse</b>		
<b>08:</b>	<b>Beboer – Udvalgene</b> <b>Havneudvalget har afholdt første møde og næste er d.18/10-22. Intern referater/arbejdsdokument.</b>		Have udvalget arbejder nu selvstændigt, sammen med Næstformand Flemming og Anja. De vender deres forslag med bestyrelsen løbende.
<b>09:</b>	<b>Relevante møder</b> <b>Bestyrelsen har efter dette møde, et møde med have udvalget.</b>		
<b>10:</b>	<b>Information til beboerne</b>		
<b>11:</b>	<b>Eventuelt</b>		
<b>12:</b>	<b>Næste møde</b>		1-11-2022